

《2024年高考英语作文邀请信范文2篇带翻译》

在迎接高考的挑战之际，一篇优秀的[高考英语作文](#)无疑能为我们的高考之路增添一抹亮色。以下是精心整理的两篇邀请信范文，其语言流畅、逻辑清晰而深刻，非常值得我们细细品味与借鉴。



范文一：

Subject: Invitation to Your Farewell Party

Dear Jane,

I hope this email finds you in good spirits. It ' s with great pleasure that I invite you to our farewell party on Saturday.

Congratulations on successfully completing your Chinese studies here! Your progress has been truly impressive, and we are all proud of your achievement. Thank you also for helping us improve our English. Your guidance and support have been invaluable.

The party will be held at 6 pm at The Sun Club, Room 302. To get there, simply take the

332 bus from your hotel. We ' ve prepared a small celebration with music, food, and memories to share.

Looking forward to seeing you there and bidding you a fond farewell.

Best wishes,

Li Hua

主题：欢送会邀请函

亲爱的Jane：

希望你一切安好。我很高兴地邀请你参加我们周六的欢送会。

祝贺你顺利完成在这里的中文学习!你的进步令人印象深刻，我们都为你取得的成就感到骄傲。同时，也感谢你帮助我们提高英语水平。你的指导和支持对我们来说非常宝贵。

欢送会将于周六晚上6点在阳光俱乐部302房间举行。你可以从所住的酒店门口乘坐332路公共汽车直达。我们准备了一个小型庆祝活动，有音乐、美食和回忆可以分享。

期待在那里见到你，并向你致以诚挚的告别。

祝好!

李华

范文二：

Subject: Farewell Bash Invitation

Dear Jane,

I ' m thrilled to invite you to our farewell bash, marking your return to the States after a fruitful stay in China.

Your success in passing the exam is a testament to your hard work. We admire your dedication and progress in learning Chinese. Thank you for also assisting us in our English learning journey.

The bash is set for Saturday at 6 pm at The Sun Club, Room 302. It ' s easily accessible from your hotel via the 332 bus. We ' ve planned a fun evening with games, music, and

delicious food.

Looking forward to celebrating your achievements and bidding you a heartfelt farewell.

Best regards,

Li Hua

主题：欢送派对邀请函

亲爱的Jane：

我很高兴邀请你参加我们为你举办的欢送派对，这标志着你在中国度过了一段充实的时光后即将返回美国。

你顺利通过考试，这充分证明了你的努力。我们钦佩你学习中文的专注和进步。同时，也感谢你协助我们完成英语学习之旅。

派对定于周六晚上6点在阳光俱乐部302房间举行。你可以方便地乘坐332路公共汽车从酒店到达。我们计划了一个有趣的晚上，包括游戏、音乐和美味的食物。

期待与你一起庆祝你的成就，并向你表达我们衷心的告别。

祝好!

李华